
generalforsamlingen opfordret til at man melder sig, hvis man har en god idé til 
noget som mangler i grejbanken og som flere kan få glæde af. De gode idéer 
må gerne sendes til at af dem i bestyrelsen.    

- På generalforsamlingen forslog Jørn en stangsav til at sætte på ens motorsav. 
Joan forslog et bord ved den bænk der er overfor hendes hus. Hun har 
observeret flere som spiser deres madpakke der. Ulla forslår et skilt der 
synliggør bænken i skulpturparken.   

- Kirkestien er blevet pålagt at blive genetableret af Sønderborg Kommune.  

 

9. Eventuelt 
- Jørn forslår flere sociale arrangementer som fx fællesspisning, revy m.m. 
- Sussie opfordrer til at beboerne i Smøl bliver bedre til at bruge smøls Facebook 

side og bakke op med kommentarer ved andres opslag.   
- Der har fra andre landsbylaug i nærområdet blevet ytret ønske om at Smøls 

Facebook gruppe skal være åben. På generalforsamlingen blev der spurt ind til 
holdningen omkring dette. Der var flertal for at den forbliver lukket, men 
samtidig blev der også gjort opmærksom på “hvor går grænsen”. De som fra 
andre laug gerne vil følge med bliver inviteret ind i gruppen. Niels forslår at 
man kan overveje en lukket gruppe til private ting, og en åben gruppe til 
markedsføring af byen. Konklusionen blev at vi har en hjemmeside der 
vedligeholdes og opdateres. Den er åben for alle og må meget gerne bruges.   

- Jesper Thun håber at bestyrelsen vil være opmærksom på at en cykelsti 
mellem Broager og Nybøl laves dobbeltsporet op til lyskrydset.  

 

 
Lis Christensen 
12 oktober 2023 

 

 


